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DAGMARSKOLEN     

Skolebestyrelsen 

Dato:  030325      Kl.: 17.30-19.30                                                                           

Mødet afholdes på: På skolen  

Møde ordinært/ekstraordinært.: Ordinært 

Møder aftalt for 24/25:   2/9, 7/10, 4/11, 9/12, 20/1, 3/3, 7/4, 19/5, 16/6 

 

Bestyrelsen består af:  

Mads Langgaard Mørkedal, Tom Ramskover, , Merete Illemann, Mia Rehling, Mette Green, Steffen 

Egsgaard-Toft, Jakob Jensen, Nadia M. K. Hansen 

 

 

Elevrepræsentanter: 

Dagmarrådet: Ingen tilstede 

 

 

Suppleanter:   

Jonas Hansen 

 

Fraværende: Nadia M.K. Hansen 

 

 

Dagsorden 

 
Proces:        B = Beslutning/ afgørelse     O = orientering/drøftelse     Ø = Øvrige punkter 

 

 

Dagsorden: P  Tid Referat: 

1 Velkommen v. Mads 
 
+ Vedtage skabelon for udar-
bejdelse af principper. 
Mads præsenterer 3 forslag/ 
udgaver 
 
Husk Skoleforum 10/4 

 

OB 10  

Velkommen til Pia, fra SFO 

 

Formødet for forældrene er ikke afholdt. 

 

Mads fremviser eksempler på skabeloner for 

principper.  

 

Vi går med Mads’ eksempel. Se vedhæftet. 

 

2 Dagmarrådet O 5 Der er lavet talebobler i alle indgange på væg-

gene. Vi arbejder videre med avisen.  

3 Madordning 
- Se bilag 

O 20 Tom: 
Det skal være en ordning der ikke koster foræl-
drene noget. Det kan godt lade sig gøre at lave 

fint mad. 
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Merete: Det skal være ordentligt kvalitet. 

 

Mia: Har vi det der skal til, rent opsætnings-

mæssigt. 

 

Jakob: Vi er ikke sikre på at vi har de faciliteter 

som der skal til her.  

Den tidligere bod vi har haft stoppede pga. øko-

nomi. 

 

Pia:  

Det vil give god mening med en madordning. 

Cafeen i SFO er efterspurgt, fordi der er mange 

der er sultne når de kommer i SFO. 

 

Mads: 

Hvis det skal fungere for alle, skal det være 

uden forældrebetaling. 

 

Mia: 

Der findes ordninger hvor det er eksterne fir-

maer som kører ordninger, hvor de bringer mad 

ud på skolerne. Dette kører udenom skolens 

økonomi. 

 

Der er ikke opbakning i skolebestyrelsen til 

forældrebetaling.  

4 Sprogbrug 
 
Med udgangspunkt i refleksi-
onsskema, bilag. 
Vurderer vi om der skal laves 
et nyt princip for sprogbrug 
eller om eksisterende skal 
opdateres. 
 
Hvad gør vi herfra? Arb. Grp. 
 
forberedelse.: Udfyld bilag 
- 

OB 30  

Vi skal have princippet.  

 

Det skal hedde princip for sprogbrug. 

 

Det er vigtigt at det er et ønske fra børnene af. 
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”God opførsel” og ”Kommuni-
kation” i relation til dette? (Se 
hjemmesiden for bilag)  

Jakob, vi skal ikke tillade en kultur hvor man ta-

ler grimt på nogen måde. 

 

Pia: Vi har sat fokus på det i SFO og der har væ-

ret en ændring til det positive. 

 

Fokus på hvad der står i hvilke principper. 

 

Se bilag for reflektionsspørgsmål 

5 Budget opfølgning, 2025 

(Drift) 
O 15  

Vi har lavet et flot overskud sidste år. 

 

En stor del af overskuddet går til at afvikle gæld.  

Vi laver investeringer for ca. 600.000 fordelt 

over det næste halve år.  

 

Det bliver blandt andet i indsatsen og med sko-

lemøbler. 

 

Budget er godkendt. 

6 Medarbejdernes punkt (Nyt 
fra medarbejderne) 

O 10  

SFO- inde i proces med at være mere sam-

stemte.  

Ny struktur for dagligdagen.  

 

Der er flere tiltag som vi er i gang med. Der skal 

indkøbes til udeområderne.  

 

Spiregangen skal flyttes op på gul gang.  

 

Der mentor ordning for de to nye som starter i 

denne måned. Niklas og Azlan. 

 

Skole: 

Ikke så meget nyt.  

Vi er så småt begyndt at tale lidt fagfordeling.  

 

Mellemløsning skal rykke ned på spiregangen.  
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7 Kommende 4. klasser. 
Der i år mere end 24 ele-
ver i hver klasse. Vi har 
fået kompensation til at 
fastholde to klasser i dette 
skoleår og ønsker at fast-
holde dette for kommende 
skoleår. 

B 10  

Godkendt. 

 

Jakob skriver ud omkring dette.  

 

 

8 Orientering siden sidst fra 
ledelsen 
- Om folkeskolens kvalitets-
program, marts 2024 

O 15  

Vi havde fastelavn. Det var en fornøjelse.  

 

Vi har haft pædagogiskråd. Umiddelbart før mø-

det havde vi en episode hvor en ansat blev slået 

af et barn. Dette brugte vi det pædagogiske råd 

på. Vi fik en rigtig god snak. Og vi er gået i gang 

med at udarbejde retningslinjer for vold gene-

relt.  

 

Vi ønsker at passe godt på personalet og at de 

kan mærke at der er støtte og opbakning.  

 

Fagfordeling sat i gang. Det kommer til at være 

to afdelinger en indskoling og et mellemtrin.  

 

Ikke ansat en SFO leder endnu så vi har et gen-

opslag. 

Vi vil gerne ansætte på 1/6. 

 

To apv resultater: 

 

Det ser rigtig fint ud på lærersiden, knap så godt 

på SFO. 

Det handler meget om relation til nærmeste le-

der. Manglende samarbejde. 

 

9 Evt. / hurtige spørgsmål Ø 5 Vi ophæver det personfølsom i tråden på Aula. 
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10 Punkter til kommende 

møde(r) 

   

 


